

# SINO BRONZE CO., LTD. www.sinobronze.com sales@sinobronze.com





## CASTING TECHNOLOGY 离心浇铸/连续浇铸





#### Centrifugal Castin

高心铸造是在高心力下浇铸和成型的铸造方法。

It is a kind of casting method to cast and shape under centrifugal force.

#### 铸件特点: Features:

- 1、铸件大量减少夹杂物和气孔等缺陷:
- A few or no defaults impurities and gas holes in castings.
- 增加铸件金属的致密性、相对提高产品密度、机械性能好: Compact structure and correspondingly improved density.
- 信用离心力的作用,提高谘询过程中金属液的充型性。 可生产等胀特件; The shaping performance of molten metal is improved in the casting process for the centrifugal force. So the thin-section
- casting can be made out.

  4、主要用于能注各种管状等件,如衬套、蜗轮、垫片、齿轮等。
  It is more convenient for producing casting bush worm wheel.

It is more convenient for producing casting bush worm whe spacer and gear wheel, etc. with the rotary center.

卧式离心机可生产: 01000 × 1300以内各种牌号铜衬套、 涡轮、齿轮等铸件。

The jockey pulley centrifugal caster can products various large scale copper bushings within Φ1000 × 1300





#### Continuous Castino

连续铸造是将金属液连续注入一种叫结晶器的 特制水冷石墨型中,形成的铸件不断自结晶器的另

存明不存在整型中,形成的寄件不断目前前裔的为一端注出。长度可根据需要而确定。 Continuous casting: molten metal continuously pour

into a special water-cooling carbon mould called as the crystallizer and castings continuously pour out from the other end of the crystallizer: the casting length can be customized.

# 特点:

- Features:
- 生产工艺稳定,切削加工性好,综合力学性能高: Stable process technique, good machining ability and high comprehensive mechanical property.
- 冷却迅速、品粒细化、强度高;
   Quick cooling, grain refinement and high strength.
- 3、长度可预定。 Customized the length.

### 生产牌号及品种规格:

生厂牌写及如作规格:
Production and specification:

square.

- 各类锡青铜、磷青铜、黄铜及特殊黄铜;
   Tip bronze, phosophy bronze, brass and special brass.
- of different types. 2、中20<sup>-</sup> 中120 腰棒, 中35<sup>-</sup> 中100 空心棒; 中20-中120 round -bar rod:
- Ф35-Ф100 hollow care rod.

  3. 宜度180m以内,厚度10m以上长度不限的板材。
  Plates with width 180mm, Thickness over 10mm and unlimited length.









# Standard Parts 标准部件 JCGBW JGLX JVSOL JCUW JCSRW JSOD JCSDP JCBS JSPW JPWS JPGPC JPRP / JPRPR / JPRPL



